
         Babberich, 17-4-2020 

 

Aan: Burgemeester en wethouders en leden van de gemeenteraad van Zevenaar 

 

Betreft: Initiatief  voor een Zonnepark aan de Sleeg in Babberich  (HZ-WABO-2019-2111) 

 

Binnenkort gaat u een beslissing nemen over het Toets- en afwegingskader grootschalige duurzame 
energieopwekking.  

Uitgaande van het door B en W vastgestelde voorstel concluderen wij dat het voorstel van LC Energy 
niet binnen het voorkeursgebied valt. Het initiatief kan echter nog wel rekenen op een positieve 
grondhouding van de gemeente als het scoort op een aantal andere aspecten, waaronder 
betrokkenheid van de omgeving en er sprake is van actief omgevingsmanagement. 

Nu heeft een vertegenwoordiger van LC Energy vooruitlopend op een positief besluit van de 
gemeenteraad al contact opgenomen met de vertegenwoordiger van onze groep verontruste 
omwonenden.  De zienswijze van LC Energy heeft hij vervolgens vastgelegd in een email. 

Voorgesteld wordt om het eigendom van het zonnepark onder te brengen in een coöperatie waar de 
bewoners voor 50% in kunnen deelnemen en ook kunnen participeren in de verdere ontwikkeling en 
vormgeving van het park.  

In onze brief van 29 november 2019  aan u hebben we aangegeven waarom wij het een slecht plan 
vinden om een zonnepark op deze locatie aan te leggen.  Dit verandert natuurlijk niet door de 
mogelijkheid om financieel te kunnen deelnemen in de exploitatie van het park. Het is waarschijnlijk 
toch maar voor enkelen van de direct gedupeerden weggelegd om een substantieel bedrag in te 
leggen. 

Als klap op de vuurpijl geeft de initiatiefnemer aan dat, als we niet samen op willen trekken met LC- 
Energy, ze voor het maximale plaatje gaan met als extra 2 windmolens. Wij vinden het ongepast dat 
we op deze wijze onder druk worden gezet om mee te werken aan hun voorstellen. Daarom een 
extra reden om dit initiatief naar de prullenbak te verwijzen. Wij hebben er in ieder geval geen 
vertrouwen in dat onze belangen bij LC-Energy werkelijk serieus worden genomen. 

Op 15 april 2019 hebben wij gebruik mogen maken van het inspreekrecht tijdens de 
Raadsvergadering omtrent bovenstaande problematiek. 

Op 29 november 2019 hebben wij onze zienswijze t.a.v. de plannen van LC Energy kenbaar gemaakt 
(ondersteund door de handtekeningen van de aanwonenden/belanghebbenden). 

Bij deze spreken wij opnieuw onze ongerustheid uit over dit plan waarmee onze leefbaarheid sterk 
onder druk komt te staan. Hopende dat u onze zorgen kunt wegnemen, verblijf ik, 

Hoogachtend, 

 

xxx 

 



 

 

Aanwonenden/ belanghebbenden  

Correspondentieadres:  

xxx 

 

 

 

In afschrift aan: 

LC Energy 

 

 

Naam en contactgegevens kunnen opgevraagd worden bij de griffie 


